
مهاجم ملی پوش کشورمان پس از پیوستن به بایرلورکوزن 
اولین گفت و گوی خود با سایت این باشگاه را انجام داد و در آن 
بر انگیزه اش برای کمک به این تیم آلمانی برای کسب جام 
تاکید کرد. در ادامه مصاحبه کامل »سردارآزمون« با سایت 

»بایرلورکوزن« را می خوانید: 
 سلام سردار، تو وارد لورکوزن شــدی. حضورت در 

اینجا را چطور ارزیابی می کنید؟
سفری طولانی بود و من زمانی که وارد لورکوزن شدم، خیلی 
خوشحال بودم. دوستانی که به من کمک کردند به اینجا بیایم 
هم به من خوشامد گفتند. پزشکان هم وضعیت جسمانی ام را 
 PCR ارزیابی کردند. آنها پای مرا هم معاینه کردند. من تست
کرونا دادم. در کل همه چیز خیلی مفرح بود. فرآیند انجام این 

کارها خسته کننده بود، اما در کل همه چیز مفرح بود. 
 گفتی که از مــدت ها پیش پیگیر بازی هـــای 
بایرلوزرکوزن بوده ای. درباره این تیم چه چیزی بیشتـر 

از همه تو را تحت تاثیر قرار داد؟
من از مدت ها قبل بازی های بایرلورکوزن را دنبال کرده ام. 
آنها یکی دو سال پیش هم برای عقد قرارداد با من ابراز تمایل 
کردند. البته این علاقه دوطرفه بود. من باشگاه و هوادارانش 

را دوست دارم. من بازیکنان این تیم را می شناسم و 
برای کار با سرمربی مان هیجان دارم. احساسم به من 
می گوید که تیم ما موفق خواهد شد و ما می توانیم در 

کنار هم جام ببریم. 
 تو مقابل بایرلورکوزن بازی کردی و به این 

تیم گل هم زدی. 
من به بایرن مونیخ هم گل زده ام. به دورتموند هم 

گل زدم، اما VAR آن را قبول نکرد. به چلسی 
هم گل زدم )تیم فعلی هاورتس(. بله درست 

است، من به بایرلورکوزن هم گل زده ام. 
 آمار گلزنی ات بسیار تحسین برانگیز 
است. در بایرلورکوزن می خواهی چه کار 

کنی؟
نمی  توانم پیش بینی کنم که چه تعداد گل 

خواهم زد. در مذاکراتم با مسئولان باشگاه، به 
آنها اطمینان دادم که همیشه با تمام توانم برای این تیم 
تلاش خواهم کرد. من این قول را به آنها داده ام و پای 
حرفم هم خواهم ماند. آنها تمام تلاش شان را انجام دادند 
تا مرا به لورکوزن بیاورند و کارشان هم تحسین  برانگیز 

بود. هر کاری بتوانم برای تیم انجام می دهم، درست مانند سایر 
بازیکنان تیم. مهم ترین چیز برای من این است که تیم موفق 

باشد و هواداران خوشحال. 
 به ما درباره ویژگی های شخصیتی سردار آزمون 

بگو. زندگی شخصی ات چگونه سپری می شود؟
عاشق حیوانات هستم. من یک سگ و یک اسب 
دارم. درواقع دقیق بگویم 42 اسب دارم و تا 10 روز 
دیگر هم تعداد شان 52 تا خواهد شد. اگر بخواهم 
خودم را توصیف کنم هم می گویم آدم خوب، بامزه 

و همیشه سرخوش هستم و قطعا عاشق حیوانات. 
 در چنــد روز آینده چه کار خواهی 

کرد؟ 
متاسفانه من هــنوز نمی توانم 
برای تیم مقابل دورتموند بازی 
کنم اما قطعا فکر و ذهنم با تیم 
خواهد بود و از هم تیمی های 
جدیدم حمایت خواهم کرد. 
امیدوارم که بتوانم از داخل 
ورزشگاه بازی را تماشا کنم. 
امیــدوارم که ما برنده بازی 
باشیم و سه امتــیاز را بگیریم. من 
اطمینان دارم که مــی توانیم این 
کار را انجام دهیم. من به توانایی 

بازیکنان مان ایمان دارم.
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دیدگــــــاه
دیدار سخت پرسپولیس مقابل فولاد 

 پرسپولیس بازی حساسی مقابل فولاد خوزستان پیش رو 
دارد. متاسفانه شرایط این تیم در چند روز اخیر با توجه به 
استعفای یحیی گل محمدی کمی به هم ریخت، اما با بازگشت 
او وضعیت کم کم بهتر خواهد شد. این اصلا خوب نیست که 
بازیکنان و مربی فکرشان درگیر مسائل مالی باشد و تمرکز 
لازم را نداشته باشند. بازی سوپرلیگ هم اهمیت زیادی دارد، 
بنابراین باید در وهله اول اولویت  تیم این باشد که بتوانند در 
این بازی پیروز میدان شوند. اگر بازیکنان با تمرکز بالا به 
میدان بروند قطعا پیروز خواهند شد و به لحاظ روحی وروانی 
شرایط بهتری پیدا می کنند. در حال حاضر پرسپولیس از 
لحاظ نتیجه گیری خوب عمل کرده است، امیدوارم بتواند این 
جام را هم به دست بیاورد. اگر آنها بتوانند در این دیدار پیروز 
میدان شوند در دور برگشت مسابقات لیگ شرایط ایده آلی 
پیدا خواهند کرد. این خیلی مهم است که پرسپولیس بتواند 
در این دیدار به جام برسد تا مسابقات دوربرگشت رقابت های 
لیگ را هم با تمرکز بالا شروع کند. در فوتبال هیچ تیمی 
حریف ضعیف نیست. پرسپولیسی ها همه باید بدانند فولاد 
با تمام توان خود به میدان می آید. بنابراین نباید حریف را 
دست کم بگیرند. در فوتبال هیچ تیمی را نباید دستکم گرفت، 
مگر تیم پدیده که به لحاظ جایگاه شرایط خوبی هم نداشت 
مقابل پرسپولیس امتیاز کسب نکرد، بنابراین نباید حریفان را 
دستکم گرفت. در مورد حضور درویش در باشگاه پرسپولیس 
و انتقادهایی که به او می شود به نظرم از حالا به بعد مهم است 
که درویش چه اندازه تلاش می کند و چه امکانات و ابزاری را 
در اختیار بازیکنان و اعضای کادرفنی قرار می دهد. در چنین 
شرایطی آن وقت می توان راجع به او قضاوت کرد. مهم ترین 
موضوعی که درویش باید در پرسپولیس به آن توجه کند 
این است که زمان را از دست ندهد؛ الان پرسپولیسی ها 
بیشتر از هر موقعیت دیگری به آرامش نیاز دارند. اگر باشگاه 
بتواند درصدی از پول قرارداد بازیکنان را هم پرداخت کند، 
آنها امیدوار می شوند و باانگیزه کار خواهند کرد. این مسائل 
همگی به هنر و توانایی مدیر عامل بستگی دارد و امیدوارم که 

درویش از پس آن بر بیاید. 

تسنیم: رئیس کمیته مسابقات سازمان لیگ فوتبال گفت: 
برنامه مسابقات لیگ برتر فوتبال تا آخر سال را اعلام می کنیم و 
حداقل یک هفته از مسابقات را در تعطیلات عیدنوروز برگزار 
خواهیم کرد. سهیل مهدی افزود: ما برنامه مسابقات را در 
عرض یکی 2 روز اعلام می کنیم. ما باید در روزهای چهارشنبه 
و پنجشنبه گذشته اعلام می کردیم ولی به دلیل کسالت بنده 
به تاخیر افتاد. حداقل برنامه  مسابقات تا آخر سال را اعلام 
می کنیم و سعی داریم از زمان بهترین استفاده را داشته باشیم. 
وی ادامه داد: ما به دلیل اینکه تعطیلات نوروز و لیگ قهرمانان 
آسیا را پیش رو داریم باید قبل از عید از زمان استفاده کنیم 
چون در فروردین و اردیبهشت فشردگی بالایی داریم. در 
تعطیلات عید حداقل یک هفته را برگزار خواهیم کرد و در ایام 
لیگ قهرمانان آسیا هم بازی های جام حذفی را ادامه می دهیم. 
رئیس کمیته برگزاری مسابقات لیگ برتر در خصوص اینکه 
شرایط برگزاری سوپرجام بین دو تیم پرسپولیس و فولاد 
چگونه است،  عنوان کرد: خوشبختانه طی صحبتی که با 
همکاران داشتم و همکاری تیم ها با سازمان لیگ فکر نمی کنم 

که مشکلی برای برگزاری سوپرجام وجود نداشته باشد. 

فوتبــالداخلــی

 ستاره لهستانی تیم فوتبال بایرن مونیخ معتقد است که 
جایزه بازیکن سال فیفا از توپ طلا باارزش تر است. روبرت 
لواندوفسکی امسال برای دومین بار متوالی برنده جایزه 
بازیکن سال فیفا موسوم به The Best شد که از نگاه او 
مهمتر از توپ طلایی است که چند ماه قبل تر از دست داده 
بود. لواندوفسکی در گفت و گوی با یک رسانه لهستانی گفت: 
من این اواخر به این فکر کردم و به این نتیجه هم رسیدم که 
جایزه فیفا خیلی مهمتر )از توپ طلا( است. در فرآیند انتخاب 
برنده توپ طلا، تنها خبرنگاران رأی می دهند و ارزیابی شفافی 
وجود ندارد. بالعکس، در فرآیند انتخاب برنده جایزه فیفا، علاوه 
بر رسانه ها، حرفه ای های فوتبال نیز رأی می دهند. کاپیتان ها 
و سرمربی هر یک از تیم های ملی می توانند به شیوه ای 
واقع بینانه  و عینی تر عملکرد ما را ارزیابی کنند چون خودشان 
در این حرفه هستند و می دانند که هر بازی، هر رکورد، هر 
مصدومیت و... چقدر برای ما مهم است. لواندوفسکی افزود: 
شاید از نظر پرستیژ و جذابیت، توپ طلا نسبت به جایزه فیفا 
جایگاه بهتری داشته باشد اما اینکه از سوی فیفا شایسته 
کسب جایزه The Best  شناخته شدم به من احساس غرور 
داد چون متوجه می شوم که آنها می دانند که من در این سال ها 
چقدر کار و تلاش کرده ام. ستاره لهستانی بایرن مونیخ در 
بخش دیگری از مصاحبه   اش درباره رأی دادنش به مسی برای 
بردن جایزه فیفا و رأی ندادن ستاره 
آرژانتینی به او اظهارنظرکرد و 
گفت: بله من به مسی رأی دادم 
چون ارزش کارهایی که سال 
گذشته و سال های قبل از آن انجام 
داده بود را می دانم. مسی به من 
گفت که برای توپ طلا به 
من رأی می دهــد. اینکه 
آیا از زمان معرفی برنده 
توپ طــلا تا زمان 
اعلام برنده جایزه 
فیفا نظـرش درباره 
من عوض شده یا نه را 
نمی دانم. شکایتی ندارم 
و از او دلخور نیستم. او هم نظرش را 
گفته است، همین! در هر صورت من 
برنده این جایزه شدم و به همین 
دلیل هم پذیرش اینکه او به من رأی 

نداد، برایم آسان تر بود. 

بیــنالمــلل

حمیددرخشان
 کارشناس فوتبال 

رئیس سازمان خصوصی سازی با حضور در ساختمان 
پرسپولیس به تشریح آخرین اقدامات برای واگذاری سهام 
این باشگاه پرداخت. حسین قربان زاده، با حضور در ساختمان 
پرسپولیس با رضا درویش، مدیرعامل و معاونان این باشگاه 
دیدار و گفت وگو داشت. این نشست در پی سلسله جلسات 
کاری، هماهنگی و تخصصی انجام شد که در راستای واگذاری 
سهام پرسپولیس به بخش خصوصی و حضور در فرابورس انجام 
می شود. در روزهای گذشته هیات ها و گروه های مختلفی در 
ارتباط با انجام سیکل اداری و قانونی در باشگاه حضور یافته 
بودند و جلسات کاری در قالب کارگروه های تخصصی با مدیران 

و معاونان باشگاه داشتند که درباره آن موارد و روند انجام کار 
صحبت شد. رئیس سازمان خصوصی سازی گفت: در ارتباط با 
واگذاری سهام مدت کوتاهی است که در بخش پرسپولیس با 
درویش همکاری داریم و شاهد همت و تلاشش بودیم. روحیه 
متواضعی هم دارند که خیلی کمک می کند. به نظرم برای 
بهترشدن شرایط پرسپولیس، چنین روحیه ای لازم است. 
پرسپولیس مدیریتی می خواهد که مسائل را مقطعی نبیند 
و اینکه باشگاه نگاه به آینده دارد، خیلی مهم است. درویش با 
خاطراتی که از پرسپولیس تعریف می کند، چند دهه است که 
با مسائل این باشگاه درگیر است. وی ادامه داد: یکی از مباحثی 

که الان باید درباره آن به جمع بندی نهایی برسیم، این است 
که باید تکلیف بحث سهامداران مشترک با توجه به آن چه 
در فضای هواداری و بازارسرمایه وجود دارد، مشخص شود. 
جلسه ای را هم تدارک دیده ایم. کار را با سرعت ولی همراه 
با دقت و در نظرگرفتن جوانب امر ادامه می دهیم تا پرونده 
در روزهای آینده در هیات واگذاری بررسی شود. قربان زاده 
اظهارداشت: اجرای بعضی طرح ها در گذشته با توجه به 
مواردی که در فوتبال دیده شد، می توانست مشکلات زیادی 
برای دو باشگاه ایجاد کند. در حال حاضر حساسیت زیادی 
روی تضمین آینده، دوام و اقتدار دو باشگاه در جریان فرآیند 
خصوصی سازی وجود دارد. این طور نیست که دولت بخواهد 
این دو باشگاه را به دیگران واگذار و از خود سلب مسئولیت کند. 

ما با تیم های معمولی طرف نیستیم. 

حضور رئیس سازمان خصوصی سازی در »پرسپولیس«

آرمان ملی: عدم استفاده »اسکوچیچ« از مدافعان استقلال در 
ترکیب تیم ملی و البته استفاده از »امید نورافکن« در دفاع وسط 
باعث شد که فرهاد مجیدی علیه سرمربی تیم ملی صحبت کند 

که البته با واکنش پیشکسوتان استقلال مواجه شد! 
 صحبت های مجیدی 

فرهاد مجیدی پس از برد مقابل »هوادار« راجع به اینکه در 
نشست خبری قبل از بازی گفته بود در مورد تیم ملی صحبت 
خواهد کرد، گفت: به شدت با »اسکوچیچ« مشکل دارم! در 
ابتدا صعود تیم ملی را به اسکوچیچ تبریک می گویم و از او 
تشکر می کنم که تیم ملی را به جام جهانی برد، ولی رفتاری که 
ایشان نشان داد در حد یک مربی حرفه ای نبود. سرمربی تیم 
فوتبال استقلال ادامه داد: دو بازیکن تحویل تیم ملی دادم و 
الان ببینید با چه شرایط عصبی تحویل ما دادند. نمی دانم برای 
استقلال چه اتفاقی باید بیفتد که بازیکنانش به تیم ملی دعوت 
شود. استقلال بهترین نتیجه را در نیم فصل اول در خط دفاع و 
حمله گرفت. تمام ایران فهمید مشکل تیم ملی چیست، چطور 
اسکوچیچ نفهیمد؟ آقای اسکوچیچ، مدافعان من بهترین های 
ایران هستند و هر چقدر بگردید بهتر از اینها پیدا نمی کنید. 
اگر نظر فنی دارید، احترام می گذارم. اگر در باشگاهی این کار 
را انجام دهید می تواند جای توجیه داشته باشد، ولی وقتی 15 
بازیکن لیگ برتری دارید و آنها را دعوت می کنید، چرا از آنها 
استفاده نمی کنید؟ دفاع شما مشکل دارد و با وجود داشتن 
دفاع وسط خوب یک بازیکن دیگری را در این پست می گذارید؟ 
دفاع وسطی که بهترین بازیکن لیگ است را بازی نمی دهید؟ 
آقای اسکوچیچ! شما انگیزه بهترین بازیکن تیمم را کشتید. 
مجیدی یادآور شد: بازیکنان می خواهند به جام جهانی بروند 
و بازی کنند، تیم استقلال بدون باخت صدرنشین لیگ است 
این چه حرکتی بود که روی بازیکنان من کردید؟ او بسیار 

مربی خوبی است اما برای باشگاه نه تیم ملی. این کار یک مربی 
حرفه ای نیست. شما بهترین دفاع های لیگ را دعوت کرده اید 
بعد یک دفاع چپ جای آنها گذاشته اید که بازی کند! این هم از 
وضعیت امروز یزدانی نه تمرکز کامل داشت و عصبی بود آقای 
اسکوچیچ. او را مثل دسته گل تحویلت دادم این بهترین دفاع 
لیگ است یک انگشتش به تمام دفاع هایت می ارزد. چه کردید با 
بازیکنان من که اصلا عصبی شده؟ شما کل لیگ را بگردید مثل 
مرادمند و دانشگر پیدا نمی کنید. خودتان خوب می دانید همه 
ایران فهمیدند که مشکل ایران چیست چگونه شما نفهمیدید؟! 
وی گفت: با اینکه اسکوچیچ را دوست دارم و از نظر فنی دو 
سه جلسه با او صحبت کردم و قبولش دارم رفتارش یک مربی 
حرفه ای در شان تیم ملی نبود. اصلا انگیزه را در تیم ما کشتند 
چه اتفاقی باید بیفتد. حالا از فرهاد مجیدی که بهترین نتیجه 
را در لیگ گرفته چیزی نمی گویید؟ یکسری مجری ها هیچ 
صحبتی نمی کنند اینقدر که دنبال امتیازهای از دست رفته یک 

تیم هستند دنبال قهرمانی نیم فصل استقلال نیستند، بماند.
 نظر قربانی

پیروز قربانی در مورد صحبت های فـــرهاد مجیدی علیه 
»دراگان اسکوچیچ« و اینکه چــه نظری در مورد این موضوع 
دارد، تصریح کرد: مجیدی نظرش را گفته و این حق را داشته 
در مورد این موضوع صحبت یا از تیمش دفاع کند ولی معتقدم 
از ادبیات مناسبی استفاده نکرد. مدافع پیشین استقلال در 
پاسخ به این پرسش که »آیا تصمیم اسکوچیچ در استفاده از 
یک بازیکن غیرتخصصی در پست دفاع میانی درست بود؟« 
خاطرنشان کرد: وقتی سرمربی تیم ملی دو یا سه بازیکن در آن 
پست دارد، منطقی نیست که از بازیکن غیرتخصصی استفاده 
کند. این موضوع قطعا به بازیکنانی که در پست دفاع میانی 

هستند برمی خورد. 

 پاسخ روشن
حسن روشن گفت: اینکه سیاوش یزدانی آماده ترین مدافع 
لیگ برتر است از نظر من هم موضوعی کاملا قابل قبول بوده 
ولی در دیدار تیم ملی فوتبال ایران مقابل امارات، امید نورافکن 
به خوبی جای خالی شجاع خلیل زاده را پرکرد، ضمن اینکه او در 
بازی سازی و کارهای هجومی کاملا خوب به تیم کمک کرد و 
نشان داد که بازیکن باتجربه ای است. نورافکن به خاطر حضور 
در چندین بازی قبلی تیم ملی انتخاب مناسب تری نسبت به 
یزدانی بود و مدافع استقلال باید در بازی های تدارکاتی بازی 
کند تا بتواند با دیگر مهره های تیم ملی هماهنگ شود و پس از آن 
در بازی های رسمی به بازی گرفته شود. در شرایط کنونی نباید 
هم به یزدانی میدان داد. وی ادامه داد: فرهاد مجیدی دیدگاه 
خود را در مورد سرمربی تیم ملی مطرح کرده و می توان به چنین 
دیدگاهی انتقاد وارد کرد اما خودش باید پاسخگو باشد چگونه 
اسکوچیچ را زیرسوال برده وقتی در 15 بازی که سرمربی تیم ملی 
بوده هنوز شکست نخورده و تنها یک تساوی داشته است. قطعا 
ادبیاتی که مجیدی استفاده کرده موضوعی شخصی است ولی 
باید کاملا فنی در مورد شکل بازی تیم ملی صحبت کرد. من 
معتقدم که یزدانی اگر با آرامش به مسیر خود ادامه دهد در آینده 
یکی از مدافعان ثابت تیم ملی خواهد بود. مجیدی سعی کرده از 
بازیکن تیمش دفاع کند و به همین خاطر به اسکوچیچ تاخته 
است. احتمال آنکه سرمربی دیگری با صدرنشینی تیمش گلایه 
خود را به شکل دیگری مطرح می کرد ولی مجیدی این راه را 

انتخاب کرد و بهتر است در این زمینه بیشتر دقت کند. 
 صحبت اشجاری

حسن اشجاری بازیکن سال های قبل استقلال درباره انتقاد 
فرهاد مجیدی از اسکوچیچ و بازی ندادن به سیاوش یزدانی 
گفت: با شناختی که از اسکوچیچ و مربیان کروات دارم، این شکل 
صحبت کردن فرهاد مجیدی بیشتر به ضرر بازیکنان استقلال 
خواهد بود. مطمئنم هیچ چیزی تغییر نمی کند و شاید حتی 
بدتر هم شود اما احساس می کنم دلیل استفاده از امیدنورافکن 
این بوده که نسبت به سیاوش یزدانی بیشتر در کوران مسابقات 
تیم ملی بوده است. شاید نخواست آن فشار لازم را روی یزدانی 

بیاورد و این نظر سرمربی تیم ملی است. 
 صحبت داداش زاده 

بهزاد داداش زاده در خصوص جابه جایی پست برخی بازیکنان 
عنوان کرد: این موضوع به تصمیم اسکوچیچ برمی گردد. سرمربی 
تیم ملی بهتر از هر کسی می تواند در این خصوص پاسخگو باشد. 
ممکن است اسکوچیچ بخواهد بازیکنان را در شرایطی قرار دهد که 
آنها توانایی بازی در چند پست را داشته باشند. تیم ملی به دیدارهای 
آینده علاوه بر حفظ صدر جدول می تواند به چشم بازی های 
تدارکاتی پیش از جام جهانی نگاه کند. اگر ملی پوشان همین روند و 
شرایط خوب شان را حفظ کنند می توانند با روحیه و شرایط خوبی 
پا به جام جهانی بگذارند. در این بین فدراسیون فوتبال نیز نقش 

مهمی در آماده سازی تیم ملی برای جام جهانی دارد. 

حضــور تیــم ملی کشتی آزاد کشـورمان در 
آمریکا جهت دیدار دوستانه با تیم ملی این کشور 
به دلیل عدم صدور روادید برای تمام کاروان 
ایران لغو شد. اکبــر فلاح مربی و کارشناس 
کشتی کشورمان در این خصوص صحبت کرد. 
 درباره عدم اعزام تیم ملی کشتی آزاد 

به آمریکا چه نظری دارید؟
 مسابقاتی که در آمریکـــا برگزار می شــود 
به لحاظ کیفی سطح بالایی دارد و بسـیار جذاب 
هستند. قطعا اگر تیم ملی به ایــن مسابقات 
اعزام می شد شاهد مسابقات جذابی بودیم. 
مدل کشتی  گرفتن آمریکایی متفاوت تر از 
روس هاست، آنها عاشق کشتی هستند و قطعا 
اگر تیم ملی کشتی کشورمان به این رقابت ها 
اعزام می شد به سود آنها بود. البته با توجه به 
اینکه این رقابت ها رسمی نبود و صرفا یک دیدار 
دوستانه بود کشتی ایران چیزی از دست نداد. 
اما قطعا کشتی گیران ما نیاز دارند به مسابقات 
مختلف اعزام شوند و با کشتی گیران مطرح دنیا 
کشتی بگیرند. ما نباید هیچ مسابقه ای از دست 
بدهیم و در هر رقابت  کشتی گیران ما باید 

حضور پیدا کنند تا تجربه کسب کنند. 
 عدم برگزاری این دیـــدار به ضرر 

کشتی ایران است؟
 الان در بیشتر مسابقـــات کشتی گــیران 
آمریکایی حضور دارند و حتی به صورت انفرادی 
در این مسابقات حاضر می شوند. بدون شک این 
کشتی گیران در المپیک 2024 فرانسه جزو نفرات 
برتر خواهند بود. هر کشتی گیری که از همین 
حالا به مسابقات مختلف برود و با کشتی گیران 
مطرح کشتی بگیرد قطعا در آینده شرایط بهتری 
خواهد داشت. در فدراسیون کشتی باید بحث 
پشتوانه سازی خیلی جدی پیگیری شود. وقتی 
فدراسیون به عنوان متولی با برنامه جلو برود و 
در هر رده مسابقات انتخابی برگزار شود و نفرات 
آن را به رقابت های برون مرزی اعزام کند و این 
چرخه ادامه پیدا کند، قطعا بحث پشتوانه سازی 
هم به درستی پیگیری می شود. ما الان مربیان 
زیادی داریم که سازنده هستند و در باشگاه های 
مختلف شاگردان خوبی تربیت می کنند اما هیچ 
زمان فرصت اینکه به همراه شاگردان خوب به 

مسابقات مختلف اعزام شوند ندارند. 
 شفافیت در فدراسیون کشتی ایـران 

وجود دارد؟
 متاسفانه در فدراسیون الان شفافیت نیست؛ 
خیلی از مربیان سازنده دیده نمی شوند اما در 
عوض مربیان دیگر به خاطر رفیق بازی در رأس 
کار قرار می گیرند. مربی ای که سابقه حضور در 
تیم ملی را نداشته و تنها در یک یا دو باشگاه بوده 
و یا اینکه خودش کشتی گیر بوده اما به خاطر 
رفیق بازی انتخاب شده است. متاسفانه شکل 

انتخاب مربی در کشور ما قانون مند نیست. 

گفـــتوگـــو

اولین طلای المپیک زمستانی  
توزیع شد

ایسنا: اولین طلای بازی های المپیک 
زمستانی 2022 بر گردن نماینده نروژ انداخته 
شد. در اولین روز رقابت های المپیک زمستانی 
در پکن نماینده نروژ اولین طلای این دوره از 
رقابت ها را به دست آورد. در جریان رقابت اسکی 
صحرانوردی، »ترسه یوهاگ« از نروژ به مقام 
نخست دست یافت و صاحب مدال طلا شد. 
اسکی باز کمیته المپیک روسیه دوم شد و ترسا 

استادلوبر اتریشی مدال برنز را به دست آورد. 

غیبت ستاره تیم ملی در 2 بازی آینده 
فارس: مصطفی هاشمی، سرمربی تیم ملی 
بسکتبال اعلام کرد که باشگاه سیچوآن چین 
موافقت خود را با حضور حامــد حدادی در 
بازی های پنجره دوم انتخابی جام جهانی 
اعلام کرده است، اما این بازیکن نمی تواند 
تیم ملی را در دو بازی پیش رو همراهی کند. 
حدادی به دلیل سختی های ورود به این کشور 
و قرنطینه 2 هفته ای در هر بار ورود، اعلام کرده 
در این پنجره نیز غایب است. تیم ملی بسکتبال 
کشورمان در بازی رفت پنجره دوم رقابت های 
انتخابی جام جهانی 202۳ روز پنج شنبه 5 
اسفندماه به مصاف تیم قزاقستان و روز یکشنبه 
۸ اسفندماه به مصاف تیم سوریه خواهد رفت. 

خارجازمستطیلسبز

اکبر فلاح: 
 انتخاب 

 مربیان کشتی 
قانون مند نیست! 

خـــبر
نشست کادرفنی تیم ملی فوتسال 

با »کامرانی فر«
حسن کامرانی فر دبیرکل فدراسیون فوتبال 
جلسه ای با اعضای کادرفنــی تیم ملی فوتسال 
ایران خواهد داشت. با وجــود انتخاب وحید 
شمسایی به عنوان سرمربی تیم ملی و شهاب الدین 
سفال منش و مصطفی نظری به عنوان مربیان 
این تیم، هنوز قرارداد آنها امضا نشده و مطابق 
صحبت های انجام شده، این کار انجام خواهد 
شد. شمسایی و سفال مــنش همچنین مربی 
خارجی مدنظر خود را به فدراسیون فوتبال اعلام 
کرده اند. فدراسیون فوتبال مذاکرات خود را با این 
مربی اسپانیایی آغاز کرده است. برنامه های آینده 
تیم ملی، اردوهای تدارکاتی و بازی های دوستانه 
شاگردان شمسایی، دیگر موضوعات مطرح شده 
در نشست کادرفنی تیم ملی فوتسال با دبیرکل 

فدراسیون فوتبال خواهد بود. 

پیشکسوتان استقلال واکنش نشان دادند: 

ادبیات نامناسب »فرهاد« علیه »اسکو«! 

      استقبال 
لوییس دیاز، ستاره جدید لیورپول، در اولین حضور در 
تمرینات این تیم با استقبال گرم هم تیمی های جدیدش 
روبه رو شد. دیاز در آخریـــن روز پنجره نقل وانتقالات 

زمستانی از پورتو جدا شده و به لیورپول ملحق شد. 

      خرید 18 ساله 
انتقال سیلاس انِوانکــــو 18 ساله به میالبی سوئد 
واکنش های جالبی در شبکه های اجتماهی در پی داشت. 
یکی از هواداران میالبی توئیت کرد: »او واقعا متولد 2004 

است؟ به سختی بتوانم چنین چیزی را باور کنم.«

            حذف شیاطین 
منچستریونایتد با شکست مقابل میدلزبورو در ضربات پنالتی 
از صعود به مرحله پنجم جام حذفی بازماند. منچستریونایتد 
پیش از تعطیلی لیگ جزیره به خاطر بازی های ملی، با شکست 

وستهم به رده چهارم جدول رده بندی صعود کرد. 
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